
 

Referat fra styremøte 8.2.24  

 
Tid og sted: Klatreverket kl 1930 – 2100 

 
Tilstede: Ingfrid, Lars Even, Elise, Marianne, Birgit (referent) 

 
Ikke til stede: Ulrik og Kjetil  

 

Sak Innhold 
 

Ansvarlig 

1 Gjennomgang og godkjenning av referat fra forrige møte og agenda 

for dagens møte 

Godkjent. 

Marianne 

2 Ren utøver 

For å sikre at alle som deltar i konkurranse på vegne av CKK og trenere har en 

minimumkompetanse når gjelder Antidoping-bestemmelsene er det viktig at de 

gjennomfører Ren Utøver.  

Pr. i dag gis utøvere også på senior beskjed om at de får dekt utgifter til NC, 

Sørlandscup osv. når de spør over messenger uten at det blir opplyst om at de må 

ha tatt Ren Utøver og sendt bekreftelse til Antidoping ansvarlig. Det blir da en 

forskjellsbehandling mellom satsningsgruppene og dem som deltar på senior nivå. 

Det er viktig at alle nivåer i klubben har en aktiv holdning til antidoping arbeidet for 

å trekke i samme retning. Både styret, idrettsledere, trenergruppen, foreldre og 

utøvere.  

Det bør settes krav til trenere og utøvere at de skal gjennomføre Ren Utøver for å 

kunne delta i konkurranser.  

Forslag til vedtak:  

Alle konkurranse-utøvere som er 15+ år skal ha Ren Utøver før de får konkurranseutgifter 

dekket av klubben. Alle trenere skal også ha Ren Utøver med bolken trenere og ledere.  

Ren Utøver gjøres til en del av den grunnleggende treneropplæring på lik linje med 

trenerattesten. 

Saken bør sendes til Tonje som er ansvarlig for trening og konkurranse 

slik at hun kan se på dette før det evt. vedtas i styret i april.  

Lars Even 

3 Rask oppsummering av “Alle med”-møtet 

Møtet handlet om inkludering av barn i fritidsaktivitet. Hva kan kommunen 
gjøre mtp å hjelpe til med transport, økonomi og informasjon om fritidstilbud? 

CKK kan søke om midler til fredagsklatring for ungdom.  

Forslag om at vi kan lage plakater med informasjon om CKK på ulike språk som 
kan henge på Klatreverket. Plakatene kan også brukes på Frivillighetens dag – 
der var det mange minoritetsbarn som prøvde å klatre.  

Forslag om å ta et møte med Idrettsrådet om hvordan informere  
minoritetsbarn på deres språk om CKK.  

Ingfrid og 
Marianne  

4 Gjennomgang av sakspapirer til årsmøtet  



 

Sjekk mappe i SharePoint:  

Der ligger følgende saker klare til gjennomgang:  

• Sak 8: Årsberetning 2023  

• Sak 10a: Fremtiden til AQ  

• Sak 10b: Ny struktur  

• Sak 10c: Økt kontingent 

• Sak 10d: Ny emisjon Klatreverket  

• Sak 10e: valg av representanter til styret i KV 

Styret er enige i årsberetning og forslag til vedtak. 

Sak 9 (regnskap) ble også godkjent av styret. Sak 12 (budsjett) blir klart i løpet av 

uka frem til styremøtet. 

Birgit sender regnskap til kontrollkomite og revisor og tilbyr dem et møte for å se 

sammen på regnskapet før det signeres av styret 29.februar 2024.  

Tonje ser på budsjettet før styret vedtar dette forslaget på styremøte 29.februar 

2024.   

5 Eventuelt  

 
 

https://idrett.sharepoint.com/sites/23898/Shared%20Documents/Forms/AllItems.aspx?newTargetListUrl=%2Fsites%2F23898%2FShared%20Documents&viewpath=%2Fsites%2F23898%2FShared%20Documents%2FForms%2FAllItems%2Easpx&id=%2Fsites%2F23898%2FShared%20Documents%2F%C3%85rsm%C3%B8te%2F%C3%85rsm%C3%B8te%202024&viewid=6a000eef%2D8aed%2D46c2%2D8402%2Da26c36c84e3d

